

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 6-12/2/2020

Prayer items 1st week of February

1.World- We need to pray for the World Health Organization (WHO), authorized units, and related departments in making wise, reasonable, and appropriate preventive measures, to prevent the Wuhan epidemic from spreading further to the rest of the world. We also pray for public awareness and responsibility in taking preventive measures (for example mask-wearing) to ease the whole situation especially in Wuhan. We pray for encouragement to be upon those front-liners/medical & research teams of various countries to have perseverance, wisdom and ability to find an effective cure soon. We pray in the name of the Lord to chase away the coronavirus.

2.Country- Pray for the leaders of Malaysia so that they can govern the country with integrity and promote development and prosperity of the country. We pray that the gospel of Christ can shape Christians' perspective on other ethnic groups, so that every Christians can be a messenger of peace, and work hard to promote harmonious relation between races and religions. God's eyes are upon the land and there is no sin hidden from Him. May justice return to this land! We bless the prosecutors who are handling major fraud cases, so that their fear is replaced with strength, love and peace. Pray for protection over their family members as well.

3.Churches- Pray for churches around the globe (especially churches in Wuhan) to be humble in their prayer in seeking God. Above the need to be careful, may Christians have boldness even over death so that they may even take this opportunity to share Christ, and rise up to intercede for their nation. We turn the curse of Wuhan epidemic to a blessing. May many more return to God Himself.

卫理公会以萨迦守望者 6-12/2/2020

二月第一个星期的祷告事项

1.世界-我们要为着世界卫生组织（WHO）、授权单位及相关部门可以作出明智、合理、妥善的预防措施，阻止疫情蔓延到全世界，此外，为着武汉现在的疫情可以尽快得到控制，全世界都意识到疫情的严重性，并愿意负起彼此保护的责任，做好一切防护措施，包括接受劝告出门戴口罩。主啊！我们也求你让参与前线工作的医疗服务人员都能知道自己工作的含义。特别为着各国的公共卫生体系祷告，赐给他们从祢上头来的智慧与能力来研发有效的药物，让这些一些疫情可以尽快离去，奉主的名宣告要离开。

2.国家-为马来西亚的领导人祷告，让他们能够以正直的心态和操守来治理国家，促进国家的繁荣与兴盛。但愿基督的福音能够影响基督徒对其他族群的看法，让基督徒成为和平使者，极力促进种族与种族、宗教与宗教之间的关系可以更加和谐。主啊！祢的眼目查看人一切的行为，罪孽在祢面前不能隐藏。求祢使公义归回这块土地，让我们的国家得到高举。祝福那些在办理重大舞弊案件的检察官，心中不要惧怕，求祢赐他们刚强，仁爱，谨守的心，保护他们的家人的安全，使他们不受威胁，每一件案情显出实情。

3.教会-为着全世界的教会可以谦卑祷告寻求上帝的面，特别为着武汉的教会祷告，为着患难当前的基督徒虽然谨慎，但是不应该怕死及恐惧而是对上帝有信心，此时此刻把握机会传福音，为主耶稣作见证，在全世界的教会兴起代祷勇士，借着祷告翻转疫情，借着祷告让咒诅成为武汉的祝福和全世界教会的祝福，借着祷告使千千万万的灵魂归向上帝。

Isakhar Pengawal Methodist 6-12/2/2020

Doa minggu pertama Februari

1.Dunia-Kami mahu berdoa untuk Pertubuhan Kesihatan Sedunia (WHO), unit yang diberi kuasa, dan jabatan-jabatan yang berkaitan untuk melakukan perkara yang bijikasan, langkah pencegahan yang

sepatutnya dan sesuai untuk mengelakkan penyebaran wabak di serata dunia. Selain itu, semoga wabak koronavirus di Wuhan dapat dikawal secepat mungkin, semua orang menyedari keseriusan wabak ini, dan melaksanakan tanggungjawab yang sepatutnya dan bersedia untuk saling melindungi antara satu sama lain, seperti mengambil semua langkah perlindungan yang sewajar, termasuk mendengar nasihat, keluar dengan memakai topeng muka. Tuhan! Kami juga meminta supaya penjagaan kesihatan barisan hadapan tahu peranan yang dimainkan oleh mereka. Berdoalah terutamanya untuk sistem kesihatan awam di semua negara, mintalah Tuhan memberi mereka kebijaksanaan dan keupayaan untuk menyelidik dan menghasilkan ubat-ubatan yang berkesan, supaya wabak ini boleh meninggal tempat ini dengan secepat mungkin, dengan nama Tuhan, wabak diisytiharkan pergi.

2. Negara- Berdoa untuk pemerintah-pemerintah yang berada di Malaysia, supaya mereka mempunyai hati yang tulus dan ikhlas untuk memerintah Negara, supaya Negara boleh terus membangun dan makmur. Semoga Injil Tuhan Yesus Kristus boleh mempengaruhi pandangan orang Kristian terhadap bangsa yang lain, orang Kristian menjadi perutusan kedamaian dan berusaha untuk memupuk keharmonian antara bangsa dan bangsa, dan memupuk keharmonian antara agama dan agama. Tuhan! mata Kamu memerhatikan segala yang kita lakukan, dan dosa tidak dapat disembunyikan daripada Tuhan. Semoga keadilan mampu dikembalikan ke Negara ini, nama Negara kita terus disanjung tinggi. Berkatilah pendakwa raya yang mengendalikan kes-kes penipuan, supaya mereka tidak takut dan memberi kekuatan, kasih sayang, dan ketaatan kepada mereka, keselamatan mereka dan keluarga mereka juga dilindungi dari segala ancaman, dan setiap kes dapat diadili dengan setimpal.

3. Gereja-gereja- Berdoa untuk gereja-gereja di seluruh dunia dapat merendahkan diri berdoa dan mencari wajah Allah, terutama untuk gereja-gereja di Wuhan, terutama untuk kesukaran yang melandai, orang kristian terus berwaspada, dan tidak takut kepada kematian dan ada terus ada iman terhadap Tuhan, pada masa yang genting boleh mengambil langkah yang bijak untuk memberitakan Injil, menjadi kesaksian kepada orang lain, dan pengawal-pengawal doa dapat dibangunkan di seluruh dunia, wabak dapat diterbalikkan melalui doa, kutukan boleh menjadi berkat kepada orang Wuhan dan berkat kepada gereja-gereja di seluruh dunia, dan beribu-ribu jiwa boleh bertaubat kepada Allah melalui doa.